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COPYRIGHT ed utilizzo dello schema 
 
Tutti questi schemi digitali sono personalizzati con il vostro nominativo, sono tracciabili e vanno utilizzati solo per vostro uso personale. 
Questi schemi sono protetti "in toto"  dal diritto d'autore (Copyright), di cui io ne conservo interamente tutti i diritti, vi è quindi severamente vietato , pena sanzioni per 
violazione di Copyright,  fare fotocopie,  Passare lo schema nominale ad altre persone, sono vietate le scannerizzazioni, la riproduzione sui programmi appositi per 
punto croce, per ridistribuirlo o rivenderlo, sono inoltre vietate ed illegali la modifica anche parziale, la riproduzione ed il plagio delle istruzioni interne  dello schema origi-
nale, la riproduzione elettronica in qualsiasi maniera compreso lo scanning, ed il tentativo di mailing tramite web, forum, blog, siti illegali di storaggio e download di file e 
immagini violate e rubate......Ogni trasgressione verrà punita secondo i termini di legge. 
Desideravo ricordarvi che  quando voi comprate sul mio sito http://www.passionericamo.eu 
un mio schema , sia esso cartaceo o digitale ,o scaricate dalla sezione free, uno schema originale gratuito  voi avete comprato il diritto limitato al solo vostro uso perso-
nale di ricamo dello schema  e null'altro... in pratica, comprando o scaricando un mio schema originale, venite in possesso solo del disegno a schema  ricamabile, cioè 
la vostra proprietà si ferma allo schema cartaceo o digitale che sia  e non oltre, per i diritti di copyright che coprono la mia produzione, come detto sopra non potete 
commercializzarlo, o fotocopiarlo o ridistribuirlo in alcuna maniera....poiché non ne detenete i diritti d'autore, non ne siete cioè né il creatore né l'ideatore né il proprieta-
rio, insomma non è il prodotto del vostro ingegno o del vostro lavoro, e come tale va rispettato e protetto. 

Warranty and Copyright 
 
All these cross stitch patterns are customized with your name, are traceable and must be used only for your personal use. 
These patterns are protected "in toto" by copyright , of which I will cherish entirely all right, so there is strictly prohibited, penalty sanctions for copyright infringement, make photocopies, 
Passing the nominal pattern to other people are prohibited by the scans, playing on special programs for cross stitch, in order to redistribute or resell it, are also prohibited and illegal modifi-
cation or partial reproduction and plagiarism internal instructions of the original scheme, the electronic reproduction in any manner including scanning, and the attempt to mailing via the web, 
forums, blogs, sites illegal storaggio and download files and images violated and stolen ...... Any transgression will be punished according to the law. 
 
If you are asking to yourself "When I'm buying or downloading an original Passione Ricamo Chart what I 've really bought?" You have purchased the right to limited use of the original paper 
or Digital chart pack you have bought or downloaded in the free section. You do not own the pattern itself or any rights to same. The designer listed on the pattern, me, Laura Lattuada, 
retains sole ownership of the pattern. Your right to the pattern is restricted to use for your personal production of a stitched cross stitch piece . You do not have the right to commercially or 
personally distribute the pattern, or incorporate the pattern into a derivative design to be published. Electronic or mechanical reproduction of this pattern, except for your own personal use, is 
strictly prohibited under Italy and International copyright laws. If you violate the terms of this license, you shall hold me harmless from all claims, demands, damages, costs and expenses 
which result from such improper use. 
 
About my Cross Stitch original Design on sales : You can buy on or more original chart for your personal use, for stitch or collect them, but you can't, because it is illegal,redistribuite, sell or 
give away any reproduction of the original char, rechart, modity, kit or reproduce these original charts, instructions or color labels, in any manner, including but non limited to photocopying, 
printing on paper or any electronic reproduction method, including scanning, and posting to the internet. 
 
About my Free Charts: 
All the free charts  in the freebie section were  designed by me, Laura G.Lattuada :feel free to download one copy of each chart and stitch them BUT you may NOT be kitted or sold or post by 
email into the WEB my freebie.These designs are for hand stitching only.!  Free doesn't mean that you can sell the patterns to make money. You can't do this.  I still own the copyright for 
these designs and I reserve all rights to them, including the right to license them for other uses.   In a very simply words, you can't make money from my work if I don't make money from my 
work.  
If you desire share my free charts with friends, please tell them to visit my HP to www.passionericamo.eu 

Copyright et utilisation du diagramme 
 
Tous ces modèles de point de croix sont personnalisés avec vos coordonnées, sont traçables et doivent être utilisés uniquement pour votre usage personnel. 
Ces modèles étant protégés "en totalité" par les lois du copyright, je conserve à ce titre l'intégralité des droits, il est donc strictement interdit, à moins d'encourir des sanctions pénales pour 
violation du copyright, de faire des photocopies, de donner le diagramme original  à d'autres personnes aux fins de photocopies, de le reproduire à l'aide de programmes spéciaux de point 
de croix, de le commander aux fins de redistribution ou de revente, sont aussi interdites, toute modification ou reproduction partielle et le plagiat des explications du schéma original, la repro-
duction électronique par tout moyen incluant la numérisation, et les tentatives de diffusion via le web, les forums, blogs, sites illégaux de stockage ainsi que télécharger des fichiers volés... 
Toute transgression sera punie conformément aux lois en usage dans le pays de résidence du contrevenant. Pour la France, à savoir la loi du 11 mars 1957 et la loi du 3 juillet 1985, codi-
fiées dans le code de la propriété intellectuelle. 
 
Si vous vous demandez "Quand j'achète ou télécharge un diagramme original de Passione Ricamo, qu'ai je réellement acheté ?" Vous avez acheté un droit d'usage limité du diagramme 
original en version papier ou téléchargé dans la section gratuite. Vous n'acquérez pas le droit d'image mais un droit d'usage. Le créateur indiqué sur le modèle, à savoir moi-même, Laura 
Lattuada, conserve la propriété exclusive du diagramme. Votre droit concernant ce modèle se limite à votre usage personnel, afin de le broder. Vous n'avez pas le droit de le commercialiser 
ou de l'intégrer dans un dessin dérivé aux fins de publication. La reproduction électronique ou manuelle de ce modèle, excepté pour votre usage personnel, est strictement interdite en vertu 
des lois Italiennes et internationales sur le Copyright. Si vous ne respectez pas les termes de cette licence, vous me dégagez de toutes réclamations, demandes, coûts et dépenses qui 
résultent de cette utilisation inappropriée. 
 
A propos de mes créations au point de croix à la vente :  
vous pouvez acheter un ou plusieurs modèles originaux pour votre usage personnel, afin de les broder ou de les collectionner, mais vous ne pouvez pas, car cela est illégal, redistribuer, 
vendre ou donner tout ou partie du dessin original, redessiner, modifier, produire un kit or reproduire ces dessins originaux, les instructions or cartes couleurs, de quelque manière que soit, 
incluant mais non limitée à la photocopie, impression sur papier ou par tout moyen électronique, y compris la numérisation ou les posts sur Internet. 
 
A propos de mes dessins gratuits : 
Tous les diagrammes de la section gratuite ont été dessinés par moi, Laura Lattuada : n'hésitez pas à télécharger un exemplaire de chaque dessin et les broder. MAIS vous ne pouvez pas 
en produire un kit ou les vendre ou les poster par email sur le WEB. Ces diagrammes sont destinés uniquement à être brodé ! Gratuit ne veut pas dire que vous pouvez vendre ces dessins 
pour vous faire de l'argent. Vous ne pouvez pas faire cela. Le droit de Copyright s'applique à ces créations de la même façon que pour les diagrammes payants. Je conserve la propriété 
intellectuelle de ces dessins et me réserve tous les droits sur eux, y compris le droit de les utiliser à d'autres fins. En termes très simples, vous ne pouvez pas vous faire de l'argent avec mon 
travail si moi-même je ne le fais pas. 
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Instructions and Symbol Key for Design "Happy Easter 2018"
__________________________________________________________________

Fabric: 14 count Aida

Stitches: 50 x 50 Size:   3.57 x 3.57 inches or 9.07 x 9.07 cm

Colours: DMC 

Use 2 strands of thread for cross stitch

Sym No.  Colour Name Sym No.  Colour Name

208  209
210  211
327  434
436  470
471  472
727  742
744  745
746  747
775  798
800  807
809  931
932  935
937  3078

3752  3753
3766  3823

BLANC   

 
 Use 1 strand of thread for backstitch
 

DMC 327 Violet flowers -  Violette

DMC 792 Happy Heaster words - Scritta 
DMC 931 Heggs - uova
DMC 935 violets leaves - foglie violette
DMC 3750 ribbon - nastro

This chart has been designed and printed with our best intentions of being without mistakes. However, the possibility of human 
error, printing mistakes or the variation of individual stitching does exist, and we regret that we cannot be responsible for this.

Copyright © Passione Ricamo© 2018 2018 All rights reserved.
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Instructions and Symbol Key for Design "Happy Easter 2018"
___________________________________________

Fabric: 14 count Aida

Stitches: 50 x 50 Size:   3.57 x 3.57 inches or 9.07 x 9.07 cm

Colours: DMC 

Use 2 strands of thread for cross stitch

Sym No.  Sym No.

ó 208 N  209
w 210 P  211
W 327 4  434
3 436 7  470
8 471 9  472
G 727 H  742
- 744 ,  745
/ 746 0  747
2 775 F  798
6 800 1  807
D 809 *  931
ß 932 À  935
? 937 Q  3078
z 3752 ‘  3753
ä 3766 +  3823
. BLANC  

 
 Use 1 strand of thread for backstitch
 

DMC 327 violets - violette

DMC 792 happy easter - scritte
DMC 931 Heggs - Uova
DMC 935 Violets Leaves - foglie delle viole
DMC 3750 Ribbon  - Nastro

 

This chart has been designed and printed with our best intentions of being without mistakes. However, the possibility of human 
error, printing mistakes or the variation of individual stitching does exist, and we regret that we cannot be responsible for this.

Copyright © Passione Ricamo© 2018 2018 All rights reserved.




